
Z Á P I S
z 18. zasedání zastupitelstva města Slavkov u Brna,

které se konalo dne 18.11.2024

od 17:00 hodin v zasedací místnosti MěÚ

Př í tomni: Vendula Andrlová, č lenka ZM
Mgr. Jana Bangová, č lenka ZM
Bc. Michal Boudný, starosta
Jan Ehrenberger, č len ZM
Ing. Hynek Charvat,  č len ZM
Ing. Ivan Charvát,  č len ZM
Adam Janek, č len ZM
Ing. Marie Jedl ičková, místostarostka
Mgr. Přemysl Jeřábek, č len ZM
Mgr. Petr Jeřábek, č len ZM
Mgr. Vladis lava Kulhánková, č lenka ZM
Mgr. Elv íra Patáková, MBA, č lenka ZM
Bc. Veronika Slámová, č lenka ZM
Mgr. Bc. Radomír Zemánek, č len ZM

Omluveni: Mgr. Vladimír Soukop, č len ZM

Nepř í tomni: <dle prezenční l ist iny>

Hosté: Ing. arch. Oksana Matyášová
Mgr. Věra Babicová, ředitelka ZŠ Komenského
Mgr. Bohuslav Fia la, tajemník MěÚ
Mgr. Eva Kel lner F ia lová, ředitelka Zámku Slavkov-Auster l i tz
Mgr. Petra Pospíchalová Nedvědová, právnička, vedoucí odboru kanc.
tajemníka a ž ivnost. úřad
Mgr. Magdaléna Salačová, právnička města
Bc. Klára Vránová, vedoucí f inančního odboru
Petr Zvonek, ředitel  TSMS

Předsedaj íc í: Bc. Michal Boudný, starosta

Ověřovatelé: Mgr. Jana Bangová, č lenka ZM
Adam Janek, č len ZM

Návrhová komise: Ing. Ivan Charvát, č len ZM
Ing. Marie Jedl ičková, místostarostka
Bc. Veronika Slámová, č lenka ZM



Číslo
bodu

Bod
Komentář

1. Zahájení a schválení programu 18. zasedání zasedání zastupitelstva města

Zasedání zahájil pan starosta Bc. Michal Boudný v 17:00 hodin, který přivítal všechny přítomné a řídil
celý průběh 18. zasedání zastupitelstva města. Při zahájení upozornil, že z jednání zastupitelstva bude
pro  potřeby  zápisu  pořizován  zvukový  záznam,  a  v  případě  záznamu  pořizovaného  přítomnými
fyzickými  osobami  nesou pořizovatelé  odpovědnost  za  to,  aby  dalším zpracováním,  popř.  šířením
nedošlo k zásahu do osobních nebo osobnostních práv třetích osob. Dále konstatoval, že je přítomno
11 zastupitelů a zastupitelstvo města je tedy usnášeníschopné. Následně omluvil z celého dnešního
zasedání pana Mgr. Vladimíra Soukopa a doplnil, že pan Mgr. Přemysl Jeřábek, paní Mgr. Vladislava
Kulhánková a paní Vendula Andrlová se dostaví později. Starosta navrhl určit návrhovou komisi ve
složení: paní Ing. Marie Jedličková, pan Ing. Ivan Charvát, paní Bc. Veronika Slámová (schváleno 11
hlasů pro). Dále navrhl za ověřovatele zápisu z dnešního zasedání paní Mgr. Janu Bangovou a pana
Adama Janka (schváleno 11 hlasů pro). V rámci schválení programu navrhl starosta zařazení bodu,
který projednala rada města před dnešním zasedáním, a to: "Regenerace fotbalového hřiště (škváry)".
Poté zastupitelé přistoupili k hlasování o takto upraveném programu.

Schválený program:

1.    Zahájení, schválení programu, volba návrhové komise, volba ověřovatelů zápisu
2.    Plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města
3.    Zápis ze zasedání kontrolního výboru
4.    Zápis ze zasedání finančního výboru
5.    Rozbory hospodaření města Slavkov u Brna za III. čtvrtletí 2024
6.    Rozbory hospodaření VHČ za III. čtvrtletí roku 2024
7.    Soubor rozpočtových opatření č. 50 – 61
8.    Potvrzení Aktualizace Programu regenerace městské památkové zóny na období 2025 - 2029
9.    Smlouva o vypořádání závazků - ul. Slovanská
10.    Cyklostezka Slavkov u Brna - Křenovice - směna pozemků - pan Kreizl
11.    Obecně závazná vyhláška města Slavkov u Brna, kterou se vydává Požární řád města Slavkov u
Brna
12.    Obecně závazná vyhláška, kterou se mění Obecně závazná vyhláška města Slavkov u Brna č.
8/2024, kterou se stanovují pravidla pro pohyb psů na veřejném prostranství
13.    Regenerace fotbalového hřiště (škváry)
14.    Interpelace členů ZM
15.    Odpovědi na interpelace
16.    Diskuse
17.    Závěr    

Pozn. Vzhledem k pozdějšímu příchodu pana Mgr. Přemysla Jeřábka (předseda kontrolního výboru) byl
bod "Zápis ze zasedání kontrolního výboru" projednán po zprávě "Smlouva o vypořádání závazků - ul.



Slovanská".

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: 11 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Výsledek hlasování: Přijato

2. 266/18/ZM/2024 Plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města :

• považuje za splněný bod:

220/15 z 15. zasedání zastupitelstva města - 22. 5. 2024.

• bere na vědomí průběžné plnění a trvání zbývajících úkolů.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: pan Adam Janek, Bc. Michal Boudný.

Příchod: paní Vendula Andrlová - 17:02 h. (přítomno 12 členů zastupitelstva města).

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Munir Massow
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 12 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

3. 267/18/ZM/2024 Zápis ze zasedání finančního výboru
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí
zápis z 13. zasedání finančního výboru konaného dne 11. 11. 2024.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

Ing. Ivan Charvát (předseda finančního výboru) okomentoval předložený zápis, průběh zasedání, a
přijatá usnesení výboru.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Munir Massow

Hlasování
Pro: 12 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0



Typ dokumentu: Usnesení Usnesení bylo: Přijato

4. 268/18/ZM/2024 Rozbory hospodaření města Slavkov u Brna za III. čtvrtetí 2024
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
rozbory  hospodaření  města  Slavkov  u  Brna  za  III.  čtvrtletí  2024  v  předloženém
znění.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 12 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

5. 269/18/ZM/2024 Rozbory hospodaření VHČ za III. čtvrtletí roku 2024
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
rozbory hospodaření VHČ za III. čtvrtletí roku 2024 v předloženém znění.

Zprávu uvedla Bc. Veronika Slámová a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

Příchod: Mgr. Přemysl Jeřábek - 17:06 h.
Příchod: Mgr. Vladislava Kulhánková - 17:07 h.
(Do konce zasedání přítomno 14 členů zastupitelstva města).

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Zdržel se: Mgr. Vladislava Kulhánková.

Předkladatel: Bc. Veronika Slámová
Zpracovatel: Vojtěch Lstibůrek
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 1 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

6. 270/18/ZM/2024 Soubor rozpočtových opatření č. 50-61
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
soubor rozpočtových opatření v předloženém znění:

Č. náv. Č. ORJ § Pol. ORG ÚZ Text Příjmy Výdaje



RO RO (Kč) (Kč)

57 57

33 3315 6121 160124 IR - INTERREG -9 500 000

36 1113
FO  -  Daň  z  příjmu  FO  -
srážkou

600 000

63 1361 DSH - Správní poplatky 700 000

61 1361 1922 VV - Správní poplatky 500 000

36 1387
FO - Daň  z  technických her
mimo internetové

700 000

64 2223 2212 31561
ÚMR  -  Správní  řízení  -
Velešovice

2 500 000

35 8115 FO - Převod na FRR -14 500 000

58 58

61 6117 5021 98348
VV  -  Volby  do  Evropského
parlamentu 

17 300

71 6409 5901
OVV  -  Nespecifikované
rezervy

-17 300

59 59

21 3322 5169 1901
SÚ  -  Podíl  k  dotaci  MPZ  -
Husova 63

1 000 000

21 6171 5169 SÚ - Odstranění staveb -400 000

41 2212 5169 575 IR - Průtah - výsadba -600 000

60 60

41 3113 6121 55321 IR - ZŠ Komenského 300 000

41 2115 5169
IR - Projektová dokumentace
FVE

-300 000

61 61

73 3399 2111 OVV - kultura - příjmy 28 900

73 3613 2132 392126
OVV  -  kultura  -  krátkodobé
pronájmy

81 900

73 3399 5169 33992 OVV - kultura - kulturní akce 110 800

II. Zastupitelstvo města bere na vědomí
rozpočtová opatření č. 50-56.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato



7. 271/18/ZM/2024 Potvrzení Aktualizace Programu regenerace městské památkové zóny na
období 2025 - 2029
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
Aktualizaci Programu regenerace městské památkové zóny zpracovanou Ing. arch.
Jaroslavem Klenovským na období od 2025 do 2029 včetně.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. Ivan Charvát, Bc. Michal Boudný, Ing. Marie Jedličková, Ing. arch. Oksana
Matyášová.

Bc. Michal Boudný - jedná se o materiál,  který si necháváme periodicky zpracovávat tak, aby byl
přiložen k žádosti o dotaci z Ministerstva kultury. Komise pro regeneraci městské památkové zóny se
sešla 17. 10. 2024 a doporučila tento materiál schválit. 

Ing. Ivan Charvát - chtěl bych se zeptat, jestli částky na rok 2025, tj. 53,1 mil. Kč včetně těch jiných
zdrojů 30 mil. Kč, budou zapracovány do návrhu rozpočtu roku 2025? Jestli se skutečně všechny akce
tam dostanou? 

Bc.  Michal  Boudný  -  nedostanou.  My  máme vždy  seznam všeho co  je  nutné.  To  tam posíláme.
Ministerstvo kultury nám pošle cca 1 mil. Kč. 

Ing. Ivan Charvát - já tomu rozumím, ale tady je uvedeno u každé z těch 15 akcí, v kterém roce by
město mělo vložit finanční prostředky včetně rozčlenění, zda se jedná o prostředky města nebo o jiné
zdroje. Celková částka na rok 2025 je 53,1 mil. Kč. Já se ptám, jestli tato částka bude zapracována do
rozpočtu města? 

Ing. Marie Jedličková - je tam 30 mil. Kč na zámecký park. To jsme v Interregu a tam je 30 mil. Kč
letos. U "Panského domu" to hradíme z provozních výdajů. Také dům Koláčkovo náměstí č. p. 108,
Fügnerova č. p. 109.   

Ing. arch. Oksana Matyášová - zpracovatel oslovil všechny vlastníky nemovitostí v památkové zóně s
dotazem, co v příštích letech plánují. Tato informace mu byla poskytnuta, ale jedná se o předpoklad.

Bc. Michal Boudný - není to nic závazného.

Ing. arch. Oksana Matyášová - je to spíše předpoklad. Každý rok zasíláme na Ministerstvo kultury
seznam akcí,  kde u každé nad 1 mil.  Kč  musí  být přiložen rozpočet té akce. V podstatě  jsou to
předpokládané náklady na regeneraci památek.



Ing. Ivan Charvát - děkuji. V optimální variantě by tam tedy mělo být 9,91 mil. Kč.

Ing. arch. Oksana Matyášová - ale to tam nebude.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Ing. arch. Oksana Matyášová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

8. 272/18/ZM/2024 Smlouva o vypořádání závazků - ul. Slovanská
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
uzavření Smlouvy o vypořádání závazků na výstavbu veřejné infrastruktury s paní
Ing.  Zuzanou  Radilovou,  ░░░░  ░░░░  ░░░░  ░░░░  ░░░░  ░░░░  dle  předloženého
návrhu.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Mgr. Petra Pospíchalová Nedvědová, Bc. Michal Boudný.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Ing. Petr Lokaj
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

9. 273/18/ZM/2024 Zápis ze zasedání kontrolního výboru
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí
zápis č. 8 ze zasedání kontrolního výboru konaného dne 30. 10. 2024.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Mgr. Přemysl Jeřábek, Mgr. Věra Babicová, Bc. Veronika Slámová.

Mgr. Přemysl Jeřábek (předseda kontrolního výboru) okomentoval předložený zápis č. 8 ze zasedání
kontrolního výboru konaného dne 30. 10. 2024, průběh zasedání výboru, a přijatá usnesení. Dále se
dotázal paní ředitelky ZŠ Komenského na podnět vzešlý z jednání výboru ve věci čekací doby při výdeji
jídel s tím, že pořízením nové výbavy se toto mělo vyřešit. V rámci dotazu navrhl ředitelce školy zvážit
novou variantu harmonogramu výdejů jídel.



Mgr. Věra Babicová v odpovědi vysvětlila, a dále nastínila důsledky předložených variant připadajících
v úvahu spolu s výkladem praktických otázek s tím souvisejících.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Munir Massow
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

10. 274/18/ZM/2024 Cyklostezka Slavkov u Brna - Křenovice - směna pozemků - pan Kreizl
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
směnu části pozemku parc. č. 2746/6 - ostatní plocha, jiná plocha o výměře cca 133

m2 v k.ú. Slavkov u Brna ve vlastnictví města Slavkov u Brna za pozemek parc. č.

3356/14,  ostatní  plocha,  ostatní  komunikace  o  výměře  24  m2  a  za  část

pozemku parc. č. 5374 - orná půda o výměře cca 109 m2, vše v k.ú. Slavkov u Brna
ve vlastnictví  pana Františka Kreizla,  ░░░░  ░░░░  ░░░░  ░░░░  ░░░░  ░░░░  ░░░░
░░░░ , bez finančního doplatku smluvních stran. Daňové povinnosti budou splněny
dle platných právních předpisů. Náklady související s převodem nemovitostí uhradí
město.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Monika Vrtíková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

11. 275/18/ZM/2024 Obecně závazná vyhláška města Slavkov u Brna, kterou se vydává Požární
řád města Slavkov u Brna
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
Obecně  závaznou vyhlášku  města  Slavkov  u  Brna,  kterou  se  vydává  Požární  řád
města Slavkov u Brna.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Mgr. Magdaléna Salačová, Bc. Michal Boudný.

Mgr.  Magdaléna  Salačová  konstatovala,  že  pojetí  předloženého  materiálu  odpovídá  současným
legislativním požadavkům tak, jak je uvedeno v důvodové zprávě.



Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Magdaléna Salačová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

12. 276/18/ZM/2024 Obecně závazná vyhláška, kterou se mění Obecně závazná vyhláška města
Slavkov  u  Brna  č.  8/2024,  kterou  se  stanovují  pravidla  pro  pohyb  psů  na  veřejném
prostranství
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
Obecně závaznou vyhlášku, kterou se mění Obecně závazná vyhláška města Slavkov
u  Brna  č.  8/2024,  kterou  se  stanovují  pravidla  pro  pohyb  psů  na  veřejném
prostranství.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Mgr. Magdaléna Salačová, Bc. Michal Boudný.

Mgr.  Magdaléna  Salačová  vysvětlila,  že  takto  znovu  předložená  obecně  závazná  vyhláška  byla
formulačně upravena na základě obdrženého stanoviska z Ministerstva vnitra ČR.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Magdaléna Salačová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

13. 277/18/ZM/2024 Regenerace fotbalového hřiště (škváry)
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
investiční záměr a podání žádosti o dotaci z Národní sportovní agentury na investiční
akci  „Regenerace  atletického  stadionu  a  fotbalového  hřiště  Slavkov  u  Brna“  z
dotačního programu č. 162 55 – Standardizovaná sportovní infrastruktura. 

II. Zastupitelstvo města schvaluje
závazek  spolufinancování  investiční  akce  ve  výši  min.  30%  z  předpokládaných
způsobilých výdajů akce (10.405.739,97 Kč) a nákladů na financování nezpůsobilých
výdajů (5.550.226,94 Kč), tj. celkem z vlastních zdrojů 15.955.966,91 Kč.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.



V rozpravě vystoupili: Mgr. Přemysl Jeřábek, Bc. Michal Boudný.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Ing. Petr Janek
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

14. Interpelace členů ZM

Nebyly vznesny nové interpelace.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

15. Odpovědi na interpelace

Bc. Michal  Boudný informoval  o způsobu vyřízení  podaných interpelací  z  minulého zasedání,  tj.  o
zaslané odpovědi na písemnou interpelaci  Mgr.  Vladimíra Soukopa ve věci  situace v restauraci  na
stadionu. Dále sdělil, že městská policie dostala za úkol více kontrolovat parkování. Poté doplnil, že po
obdržení dat a podkladů bude předána analýza k provozu na Palackého náměstí.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

16. Diskuse

Mgr.  Přemysl  Jeřábek  v  souvislosti  se  zaslanou  písemnou  odpovědí  na  interpelaci  Mgr.  Vladimíra
Soukopa vznesl dotaz na časovou představu dalších potřebných oprav a opatření na stadionu.

Ing.  Petr  Lokaj  -  máme podanou žádost  o  dotaci.  Pokud uspějeme,  tak můžeme začít  realizovat
některá opatření příští rok na jaře.

pan Adam Janek - jak to bude dál s "Kloboukem"

Mgr. Elvíra Patáková, MBA. - jednáme se soukromým investorem. V pátek 15. 11. 2024 ministerstvo
vyhlásilo druhé kolo pro podání dotací.

pan Adam Janek - jaký je časový plán?

Mgr. Elvíra Patáková, MBA. - realizace v roce 2026. Podmínky dotace zůstávají stejné.



Mgr. Vladislava Kulhánková - poděkování Policii ČR za hlídky na ul. Bučovická. Vzhledem k tomu, že se
situace nelepší, navrhuji instalaci úsekového měření na ul. Bučovická a dále na ul. Tyršova při výjezdu
na Rousínov.

Mgr. Bc. Radomír Zemánek - jako to vypadá s cyklostezkou "Křenovice"?

Bc. Michal Boudný - čekáme na stavební povolení.

Ing. Petr Lokaj - realizace proběhne zřejmě na jaře v roce 2026.

Bc. Michal Boudný pozval přítomné na Vzpomníkové akce.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

17. Závěr

Starosta města poděkoval přítomným za účast, a ukončil 18. zasedání zastupitelstva města v 17:39
hodin.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

Bc. Michal Boudný
starosta

Ing. Marie Jedličková
místostarostka

Zapisovatelé:

Munir Massow
sekretariát tajemníka MěÚ



Mgr. Jana Bangová
členka ZM

Adam
Janek
člen ZM

Ověřovatelé:


